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Spørgsmål 

Mener ministeren, at metoderne til at opgøre grænsehandelen med spiritus er fyldestgø-

rende, når den baseres på interviewundersøgelser fra TNS Gallup og ikke reelle salgstal? 

F. eks. er grænsehandelen med spiritus ifølge Skatteministeriet faldende, mens tal fra 

branchen viser, at grænsehandelen med spiritus er stigende. 
 

Svar 

Besvarelsen af spørgsmålet har grundet ferie desværre ikke kunnet udarbejdes inden for 

den fastsatte tidsfrist. Endelig besvarelse af spørgsmålet vil blive fremsendt snarest mu-

ligt. 
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